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Onderwerp Veitigheid fietspad Zwaanhoefstraat

Betreft het een raadsvoorstel/raadsmededeting

in de cyctus?

Nee

Beleidsterrein Openbare Ruimte

Portefeui[[ehouder Schenk

Schriftelijke vraag

De VlP-'heeft geconstateerd dat er bij het fietspad naast de Zwaanhoefstraat sprake is van

losliggende tegels (zie onderstaande foto's)

Dit is voor de VLP een reden tot ongerustheid, temeer daar er enige weken geleden elders

in de stad door dezelfde oorzaak, helaas een noodlottig ongeval heeft plaatsgevonden.

Reeds op 25 september 2013 heeft de VLP over dit fietspad vragen gesteld, waarin toen al

door het college aangegeven was dat de kwaliteit minimaal en slecht was maar dat

vervanging niet eerder dan in 2018 zou plaatsvinden (zie bijlage).



De VLP wil hierover de navolgende vragen stellen

1. ls het college zich bewust van zijn verantwoordelijkheid met betrekking tot veiligheid

op bovengenoemd fietspad en alle fietspaden in de stad en dorpen?

2. ls er sprake van een voldoende functionerend monitor-systeem? Gaarne een

toelichting.

3. Z4n er in Roosendaal nog meer fietspaden welke het college als gevolg van

genoemd ongeval van enige weken geleden opnieuw gaat beoordelen op veiligheid?

Gaarne een toelichting

4. Kan het College aangeven wanneer er maatregelen op het fietspad naast de

Zwaanhoefstraat worden genomen?

5. Zijn er nog meer maatregelen op korte termijn op de overige fietspaden in de stad en

dorpen voorzien?

Namens de fractie van de VLP,

Wilbert Brouwers en Olaf Mouwen



Wij beantwoorden de vragen als volg.

1. Het college is zich altijd bewust van verantwoordelijkheden. Zo ook hier. Omdat de
Zwaanhoefstraat op het punt van uitvoering staat en dit fietspad inderdaad van
slechte kwaliteit is, hebben we hier ook waarschuwingsborden geplaatst.

2. Ja, er is een voldoende functionerend monitor-systeem. Tweejaarlijks vindt er een
weginspectie plaats. Daarnaast worden dagelijks meldingen die via het Zaaksysteem
en andere applicaties binnenkomen afgehandeld door Openbare Werken. Verder
houden onze eigen buitendienstmedewerkers ook de ogen en oren open aangaande
de veiligheid in hun werkgebied en worden er ook op de fiets controles uitgevoerd.
Zo is voor de zomer de beheerder, met wethouder en een inwoner een ronde gaan
maken over de fietspaden. Gevaarlijke situaties zijn toen opgenomen en direct
verholpen. Eveneens is onlangs door de buitendienstmedewerkers een inspectie
gedaan op de fiets.

3. De beantwoording kunt u hiervan terugvinden in de raadsmededeling 'Aanpassen
planning beheerkalender en kwaliteitsslag fietspaden'.

4. Zie beantwoording vraag 3.

5. Zie beantwoording vraag 3.

Saskia Schenk-Dekkers,

Wethouder Openbare Ruimte




